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個人簡歷
	陈倩，昆明医科大学康复医学与理疗学专业硕士研究生在读，国家注册初级康复治疗师，昆明医科大学康复治疗学学士，主要从事神经康复与作业治疗研究。2015年作为交换生在美国克瑞顿大学进行了为期3个月的OTD课程学习，并在美国内布拉斯加州奥马哈市康复中心完成了临床见习。2016年由学校选拔派往西澳大利亚大学进行短期交流学习，并在澳大利亚珀斯市Asthon Ave Medical Centre完成临床见习。去年赴台湾参加第一届亚太职能治疗学术研讨会并做口头学术报告，学术论文摘要获“第三届中国作业治疗教育峰会”论文汇报银奖，发表学术论文2篇，荣获2017年研究生国家奖学金等各类校内外奖项10余项。研究生期间担任了《作业治疗基础》、《作业治疗理论》、《成人神经疾病作业治疗》、《职业康复》、《环境改造与辅具设计制作》等多门作业治疗系专业课程助教。
英文介绍：Qian Chen, is a master’s student at the Kunming Medical University, School of Rehabilitation majoring in rehabilitation and physiotherapy.  She is a National registered primary rehabilitation therapist in China. Her bachelor’s degree is also in rehabilitation also from Kunming Medical University, where her main emphasis was the study of neuro rehabilitation and occupational therapy. In 2015, as an exchange student at the Creighton University, she conducted a study of 3 month in the OTD program, and completed the clinical observation in Nebraska rehabilitation center ,Omaha City. In 2016, Qian was selected and sent to Western Australian University for short-term exchange, and clinical observations were completed at Asthon Avenue Medical Centre, Perth, Australia. Last year, she gave an oral presentation at the first Asia-Pacific Occupational Therapy Symposium in Taiwan. The abstract of the academic papers was awarded a silver medal in "the third China Occupational Therapy Rehabilitation Education Congress". She has had a paper published in the Journal of Kunming Medical University and one in the Chinese Journal of Rehabilitation Medicine. She has received more than 10 awards, from both inside and outside school, one of which was a national scholarship of the 2017 graduate students. During her graduate studies, Qian has served as a teaching assistant for 5 specialized courses including “Foundation of Occupational Therapy”,“Theory of Occupational Therapy”,“Occupational Therapy for Adults with Neurological Diseases”, “Vocational Rehabilitation” ,“Environment Modification and Assistive devices Design”in the Department of Occupational Therapy.




